
Zápis z 17. zasedání Výboru pro strategické investice a 

veřejné zakázky ZMČ Praha 10, 

které se konalo dne 15/5/2024 v zasedací místnosti J. Herold (K726), 

Vinice II, Vinohradská 3218/169, Praha 10 

Přítomní členové výboru:  

• Adam Štěpánek 

• Ing. Michal Narovec  

• Ing. Tomáš Pek S.E. 

• Mgr. Zuzana Lajksnerová 

• JUDr. Radmila Kleslová 

• Mikuláš Pobuda 

Omluvení členové výboru: 

• Ing. Gabriela Kolářová 

Hosté z řad RMČ P10 a prac, úřadu: 

• Bc. Jakub Brzoň, vedoucí OMP, stálý host 

 

Externí hosté 

• Mgr. Veronika Žolčáková 

• MgA. David Kašpar 

 

 

1. Zahájení jednání VSIVZ 

Jednání výboru bylo zahájeno v 17:04 a po celou dobu jednání byl výbor usnášeníschopný. Jednání 

výboru probíhalo presenčně.  

Program dle zaslané pozvánky: 

Návrh programu:  
1. Zahájení jednání 

2. Schválení programu, volba ověřovatele 

3. Informace o záměru stavby rodinného centra Strašínská 

4. Projednání záměru: „Rekonstrukce fasády a modernizace oken ZŠ Karla Čapka“ 

5. Informace o průběhu stávajících významných investic a aktuální stav veřejných zakázek 

uveřejněných na profilu zadavatele MČ P10 

6. Různé 

7. Závěr 

 

 

 

 

 



Popis průběhu jednání 

2. Schválení programu a ověřovatele zápisu 

Jednání bylo zahájeno volbou ověřovatele. Jako ověřovatel byl navržen Ing. Tomáš Pek S.E. 

Hlasování: pro 5; Proti 0, Zdržel se 0 (JUDr. Kleslová dorazila na jednání po schválení ověřovatele) 

Následně bylo hlasováno o programu jednání s výsledkem: 

Hlasování: pro 5; Proti 0; Zdržel se 0 (JUDr. Kleslová dorazila na jednání po schválení programu) 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

3. Informace o záměru stavby rodinného centra Strašínská 

 

 

Předseda VSIVZ uvedl bod a před předáním slova hostům výboru tedy místostarostovi MgA. Kašparovi 

a předsedkyni výboru sociálního a zdravotního Mgr. Žolčákové nechal hlasovat o tom, že: 

 

„Přítomní hosté budou moci vystupovat pouze po udělení slova předsedou výboru, o každém jejich 

vystoupení nebude hlasováno zvlášť“ 

 

Hlasování: pro 6; Proti 0, Zdržel se 0 

 

Následně předseda výboru předal slovo hostům. Mg.A Kašpar představil záměr. Jedná o možnost 

vybudování rodinného centra v objektu Strašínská s možností využití dotace MPSV. Odhad nákladů na 

vybudování je cca 30 mil Kč, s tím že dotace by mohla pokrýt až 80 – 90 % nákladů. Mgr. Žolčáková 

doplnila informace o demografický vývoj a z toho plynoucí potřeba budování dětských skupin. 

Předseda výboru p. Štěpánek doplnil, že nyní výbor projednává pouze informaci k záměru a samotný 

záměr bude do výboru předložen ke schválení až bude ve fázi před realizací. Mgr. Lajksnerová k záměru 

dodala, že plně souhlasí s budování dětských skupin na území MČ P10 a dodala, že v dalších letech 

bude poptávka ještě vyšší a zda MČ P10 s touto skutečností počítá ve výhledech. Ing. Pek S.E. uvedl, že 

jsou vytipovány lokality k navýšení kapacit pro předškolní vzdělávání. 

 

Předseda navrhl usnesení k danému bodu: 

Výbor pro strategické investice a veřejné zakázky 

bere na vědomí 

Informaci o plánovaném záměru vybudování rodinného centra Strašínská 

 

Hlasování: pro 6; Proti 0; Zdržel se 0 

 

 

 

 

 



 

4. Projednání záměru: „Rekonstrukce fasády a modernizace oken ZŠ Karla Čapka“ 

Předseda VSIVZ uvedl bod předal slovo Bc. Brzoňovi, který projekt představil. Odhad nákladů je cca 60 

mil. Kč bez DPH. Realizace bude probíhat za provozu, kdy soutěž by měla být zahájena v 6/2024. 

Samotná realizace by měla probíhat v roce 2024 – 2025. K bodu nebyly žádné dotazy.  

 

Předseda navrhl usnesení k danému bodu: 

 

Výbor pro strategické investice a veřejné zakázky 

schvaluje 

zahájení realizace záměru: „Rekonstrukce fasády a modernizace oken ZŠ Karla Čapka“ 

Hlasování: pro 6; Proti 0; Zdržel se 0 

 

5. Informace o průběhu stávajících významných investic a aktuální stav veřejných zakázek 

uveřejněných na profilu zadavatele MČ P10 

Aktuální informace k probíhajícím investičním akcím představil vedoucí OMP Bc. Brzoň. Mgr. 

Lajksnerová se dotázala na akci “Restaurace s rozhlednou v Malešickém parku“.  Bc. Brzoň uvedl, že 

tato zakázka spadá pod KHA a informace k ní má Ing. Arch. Zákostelný. Předseda výboru dodal, že 

záměr bude ve výboru schvalován před realizací. Mgr. Lajksnerová dodala, že v dané lokalitě bydlí a 

domnívá se, že restaurace s rozhlednou není zrovna věc, kterou daná lokalita potřebuje. JUDr. Kleslová 

se dotázala, zda budou členům výboru předloženy návrhy realizace. K tomu Bc. Brzoň uvedl, že k tomu 

je určena odborná komise. 

 

6.  Různé 

V rámci bodu různé nebyly žádné body k diskuzi. 

 

7. Závěr 

Předseda VSIVZ tím ukončil jednání výboru v 17:45 a poděkoval přítomným za účast.   

 

V Praze, dne 23.5.2024 

Předseda VSIVZ: Adam Štěpánek 

Zapisovatel: Ing. Jan Jirásek, tajemník VSIVZ 

Ověřovatel: Ing. Tomáš Pek S.E. 


